
DUD.054.14.2024
Odpowiedź na zapytanie Radnego

Zapytanie radnego Sławomira Dajcza z dnia 24.01.2024 r.

Tytuł zapytania: remont chodnika na ul. Staszica

Treść odpowiedzi: Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 24.01.2024 r. 
uprzejmie informuję, iż planowane roboty budowlane związane z przebudową 
chodników w ul. Staszica zaplanowane są na II kwartał 2024 r.

      

      
Adam Karzewnik 

Podpis Wiceprezydenta

Agata Wypych w zastępstwie Dyrektora Zarządu Dróg i Utrzymania Miasta 

Podpis osoby sporządzającej odpowiedź
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